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 zخبر

تیــم ملــی پاراتکوانــدو بعــد از اتفاقــات 
عجیبــی کــه در ترکیــه بــرای ایــن تیــم 
رخ داد، دچــار تغییــر و تحــولات شــد 
و بــا وجودی کــه فدراســیون تکوانــدو 
ابتــدا حاشــیه های بــه وجــود آمــده در 
ترکیــه را تکذیــب کــرد امــا بعــد مجبــور 
بــه انجــام تغییــرات شــد و در نهایــت 
پیــام خانلرخانــی را به عنــوان ســرمربی 
تیــم ملــی پاراتکوانــدو انتخــاب کــرد. 
خانلرخانــی ســرمربی موفقــی بــود کــه 
بعــد از انتخاب ســاعی به عنــوان رئیس 
فدراســیون از ســمتش برکنــار شــد و 
حــالا بعــد از ایــن اتفاقــات دوبــاره بــه 
تیــم ملــی برگشــت. وقتــی خانلرخانــی 
از ســرمربیگری تیــم ملی کنار گذاشــته 
شــد، چنــد تــن از تکوانــدوکاران از تیــم 

ملــی کناره گیــری کردنــد کــه ایــن توقــع 
وجــود دارد بــا بازگشــت خانلرخانــی بــاز 
هــم آنهــا به تیــم ملی برگردنــد. هر چند 
کــه اصغــر عزیــزی دارنــده مــدال طلای 
پارالمپیــک توکیــو می گویــد تــا همیــن 
امــروز هــم نبایــد از تیــم دور می شــد: 
»هیــچ وقــت حــرف بــدی علیــه ســاعی 
نــزدم اما با این حــال هم از تیم ملی دور 
شــدم هم این که به نشست کمیسیون 

ورزشــکاران دعــوت نشــدم.« 
بازگشت پیام خانلرخانی به تیم 

ملی پاراتکواندو را حتماً شنیدی؟
بله شنیدم. خوشحال هم شدم. تغییر 
خوبــی بــوده و اعتقاد دارم که هر کســی 

باید جای خودش باشــد.
با این وضعیت به تیم ملی بر 

می گردید؟
منتظــر هســتیم ببینیــم که چــه اتفاقی 
رخ می دهــد اما من آمادگی اش را دارم. 
چنــد روز دیگــر اردوی تیــم ملی شــروع 
می شــود کــه بایــد ببینیــم چــه اتفاقــی 

رخ می دهــد.
ولی شما و مهدی  پوررهنما به 

اردوی تیم ملی دعوت نشدید.
بلــه اســامی را دیــدم. در این مــورد باید 
فدراسیون تماس بگیرد اما ما مشکلی 
نداشــتیم فقــط در آن مقطــع گفتیم که 
نباید پیام خانلرخانی برکنار شــود. حالا 
بعــد از 11 مــاه مشــخص شــده که حرف 

ما درســت بود.
بعد از 11 ماه بازگشت دوباره به 

سر خط.
 پیــام خانلرخانــی را کل دنیــا قبــول 
داشــت. بــا نتایجــی کــه کســب کــرده 
بــود باید تشــویق می شــد امــا برکنارش 
کردنــد. بــه هــر حــال قصــد داشــتند 
بــه فــردی کــه در مجمــع انتخاباتــی 
فدراســیون تکوانــدو بــه ســاعی رأی 
داده بــود پــاداش بدهنــد، خانلرخانــی 
را برکنــار کردنــد امــا حــالا امیــدوارم از 
ایــن بــه بعــد پاراتکواندو باز هــم به ریل 

موفقیــت برگــردد.
با بازگشت خانلرخانی، شما و 

مهدی  پوررهنما هم به تیم ملی 
برمی گردید؟

بلــه اگر دعوت کنند حتماً بر می گردیم. 

مــا اولیــن مــدال آوران پاراتکوانــدو در 
پارالمپیــک هســتیم و حتمــاً می توانیم 

بــه پاراتکوانــدو کمــک کنیم.
11 ماه دور بودید و در این مدت 

نفرات جدیدی به تیم اضافه 
شدند.

 ببینیــد مــا تکوانــدوکار بودیــم و در این 
مــدت هــم از تیــم ملــی دور شــدیم امــا 
تمریناتمــان را کامــلاً جــدی پیگیــری 
کردیم. در این11 ماه کامل تمرین کردم 
و می توانیــم بــا حضــور در انتخابــی تیــم 
ملــی خودمــان را بــاز هــم ثابــت کنیــم. 
نفراتــی کــه الان در پاراتکوانــدو وارد 
شــدند، قبل از این اصــلاً در پاراتکواندو 
حضــور نداشــتند. حداقــل یک ســال و 
نیــم زمان می خواهند تــا فقط با قوانین 
آشــنا شــوند. تیــم ملــی پاراتکوانــدو 
کیفیت قبلی خودش را از دست داده و 

بایــد تغییــری در تیــم ایجــاد شــود.
با این حساب باید روی حضور شما 
در تیم ملی حساب ویژه ای باز کرد.

 در پارالمپیــک پاریــس و بازی هــای 
پاراآســیایی هانگــژو می توانیــم بــاز هــم 

مــدال بگیریم. ضمن این کــه در خرداد 
قهرمانــی جهــان را داریــم کــه حتی برای 
ایــن مســابقات هــم می توانیــم آمــاده 
شــویم. همین الان هم در بهترین های 

رنکینــگ جهانــی قــرار داریــم.
ولی دوری شما در این مدت هم به 

یک سوژه تبدیل شد.
 اصــلاً نبایــد دور می شــدیم. حــرف بدی 
نــزده بودیم. نــه بی احترامی کردیم و نه 
نقــدی داشــتیم. گفتیــم بــا خانلرخانــی 
بهترین نتیجه را گرفتیم و باید بماند اما 
توجه نکردند. نه تنها از تیم دور شــدیم 
حتی به نشست کمیسیون ورزشکاران 
هم دعوت نشدیم. عجیب بود که خود 
هــادی ســاعی بارهــا از محمــد پولادگــر 
انتقــاد کــرد امــا هیچ وقت حذف نشــد. 
نمی دانــم چــرا بایــد بــه خاطــر چهــار تــا 
حــرف نبایــد به کمیســیون ورزشــکاران 

دعوت شــوم.
چرا اعتراض نکردی؟

 واقعیتــش دیــدم ارزش نــدارد. قــرار 
نیســت کــه مــن ســر کاری مــدام انتقاد 

کنــم.

رعد پدافند بوشهر 
 قهرمان جام 

خلیج فارس جودو
تیم رعد پدافند بوشهر عنوان 
قهرمانی مسابقات جودو بین 
باشگاهی جام خلیج فارس را 

بالای سر برد.
بین  بقات جودو  نده مسا پرو
باشگاهی مردان )جام خلیج 
فارس( روز گذشته در تهران 
نی تیم بوشهری رعد  با قهرما
پدافند بسته شد. در این دوره از 
مسابقات هشت تیم راه یافته به 
مرحله یک چهارم نهایی طی دوروز 
به مصاف هم رفتند و در پایان 
تیم رعد پدافند بوشهر قهرمان 
این دوره از رقابت ها شد. تیم 
لوکوموتیو روسیه با شکست 
۴ بر ۳ مقابل تیم رعد پدافند 
یی بوشهر به عنوان نایب  هوا
قهرمانی دست یافت. تیم های 
خوشگوار مشهد با نتیجه برد ۴ بر 
۳ و صنعت مس کرمان با نتیجه 
برد ۵ بر ۲ در دیدار رده بندی به 
مقام سوم مشترک دست یافتند.
در این دوره از رقابت ها تیم های 
خارجی لوکوموتیو مسکو از کشور 
روسیه، تیم های الحشد الشعبی، 
الکرخه و نادی الجیش از کشور 
عراق، یک تیم از پاکستان و یک 
تیم از افغانستان حضور داشتند. 
در بخش تیم های داخلی نیز تیم 
رعد پدافند، نیروی زمینی ارتش، 
نفت مسجد سلیمان، شاهین 
تهران، خوشگوار مشهد، مس 
کرمان و خانه جودو ملک هفت 
تیم داخلی حاضر در این رقابت ها 

بودند.

 
امضای تفاهمنامه با 

فدراسیون جودوی عراق
تفاهمنامه همکاری چهارجانبه 
بین هیأت های جودو استان های 
ایلام، کرمانشاه با استان های 
مرزی کربلای معلی و نجف اشرف 

به امضا رسید.
در حضور سید سمیر الموسوی 
رئیس فدراسیون جودو عراق و 
نایب رئیس اتحادیه جودو آسیا 
رئیس  عیلی  میراسما رش  آ و 
ن  رما کشو و  د جو ن  سیو را فد
تفاهمنامه همکاری بین رؤسای 
استان کربلای معلی و استان ایلام 
و استان کرمانشاه و استان نجف 
اشرف امضا شد. محمد صابر 
گرایلی نایب رئیس فدراسیون 
جودو نیز در این مراسم حضور 
داشت .حسین امیری رئیس 
هیأت جودو استان کرمانشاه 
و علی نظار نجفی رئیس هیأت 
معلی  ی  بلا کر ن  ستا ا و  د جو
ابتدا تفاهمنامه همکاری امضا 
کردند و پس از آن نماینده وحید 
عبدالهی پور رئیس هیأت جودو 
استان ایلام با مروان المنکوشی 
رئیس هیأت جودو استان کربلای 
معلی تفاهمنامه همکاری امضا 
کردند. در این تفاهمنامه مقرر 
گردید که برای برگزاری استاژ 
داوری، استاژ مربیگری، برگزاری 
اردوی مشترک و مسابقات استانی 
مشترک هر چهار استان باهم 

همکاری داشته باشند.
 

حاجیوند مربی 
پاراتکواندوی 

بانوان شد
زهرا حاجیوند به کادر فنی تیم 
ملی پاراتکواندو بانوان اضافه شد.
ز  ر و کشا طفه  عا د  پیشنها با 
سرمربی تیم ملی پاراتکواندو 
بانوان و موافقت جمشید سهرابی، 
رئیس انجمن پاراتکواندو، زهرا 
حاجیوند به عنوان مربی تیم ملی 
پاراتکوندو ایران جهت حضور 
در مسابقات قهرمانی جهان در 
سال 1۴0۲ انتخاب شد. حاجیوند 
از مربیان قهرمان پرور استان 
لرستان است که سابقه حضور 
در کادر فنی تیم ملی تکواندو 
بانوان را در کارنامه دارد. هدایت 
تیم ملی پاراتکواندو بانوان برعهده 

عاطفه کشاورز است.

 zنقل قول

سرمربی تیم ملی بوکس اعتقاد دارد 
اگر ملی پوشان بوکس کشورمان به 
جای حضور در مسابقات جهانی این 
رشته، در چند تورنمنت خوب شرکت 
کنند برای بوکس ایران بهتر است! 
حسین نهرودی روز گذشته در یک 
مصاحبه مفصل از وضعیت بوکس 
ایران گفته و مدعی شده که رفتن به 
مسابقات قهرمانی جهان در این شرایط 
را به سود بوکس ایران نمی داند. این 
تفکر تقریباً یک دهه قبل هم در بوکس 
ایران حاکم بود. آن زمان مسئولان 

وقت بوکس، یعنی احمد ناطق نوری 
به عنوان رئیس فدراسیون و منوچهر 
مقصودی به عنوان نایب رئیس و 
ن  ا به عنو ی  د و نهر حسین  همین 
سرمربی تیم ملی می گفتند به جای 
این که هزینه کنیم و به مسابقات 
قهرمانی جهان تیم اعزام کنیم و بعد 
هم با شکست به ایران برگردیم، بهتر 
است که این پول را در داخل و برای 
پشتوانه سازی هزینه کنیم! خیلی از 
مواقع تیم به جهانی اعزام نشد و البته 
پول این اعزام ها هم در داخل هزینه 

نشد و یا حداقل این هزینه شدن ها 
هم خروجی مشخصی نداشت.خیلی 
زمان برد تا این شهامت در فدراسیون 
و کادرفنی به وجود بیاید. علیرضا 
استکی به عنوان سرمربی تیم ملی 
خطر شکست در مسابقات قهرمانی 
جهان را به جان خرید و با حمایت ها 
مالی سیامک صالحی نه تنها تیم ملی 
بزرگسالان، بلکه تیم ملی جوانان هم 
در این چند سال بارها به مسابقات 
قهرمانی جهان رفتند و حتی سال ۲019 
در جهانی روسیه احسان روزبهانی به 

یک قدمی مدال هم رسید و دانیال 
شه بخش در مسابقات قهرمانی جهان 
۲0۲1 به مدال برنز جهان رسید تا 
نخستین مدال  تاریخ را کسب کند. 
حالا تغییراتی در بوکس به وجود آمده، 
به دلیل حواشی های به وجود آمده در 
یکی دو سال اخیر، سیامک صالحی 
علاقه ای برای کار کردن ندارد، علیرضا 
استکی هم که قید تیم ملی بوکس را 
زده و سرمربی تیم ملی   MMA شده و 
ظاهراً فدراسیون هم به همان یک دهه 
قبل بازگشته است. روح الله حسینی 

سرپرست فدراسیون شده و به دنبال 
ریاست است و حسین نرهودی هم که 
سرمربی تیم ملی شده و حالا تورنمنت 
بین المللی را به جهانی ترجیح می دهد: 
»ترکیب تیم جهانی را باید تا هفته بعد 
اعلام کنیم اما هنوز به جمع بندی 
نرسیدیم و در این مورد خیلی از مسائل 
دست به دست هم داد. البته هفت 
وزن المپیکی را باید اعزام کنیم و 
امیدوارم این هفت وزن قطعی باشد. 
همچنان هم اعتقاد دارم به جای 
شرکت در مسابقات جهانی بهتر بود 

در چند تورنمنت شرکت می کردیم. اگر 
نتوانیم تورنمنتی را پیش بینی و در نظر 
بگیریم، مطمئن باشید از مسابقات 
جهانی استفاده می کنیم. اگر ما بتوانیم 
در سه چهار تورنمنت یا یک یا دو 
اردوی مشترک شرکت کنیم، اتفاق 
بهتری است.« بوکس با این تفکرکه 
تورنمنت بین المللی را به جهانی ترجیح 
می دهد، به کجا می رسد؟ اصلاً کسی 
نیست بگوید که چرا بوکس باید از 
بین تورنمنت بین المللی با مسابقات 

جهانی یکی را انتخاب کند؟

حسین نهرودی: حضور در تورنمنت بین المللی بهتر از قهرمانی جهان است!

بوکس با سرعت رو به عقب

اصغر عزیزی: ساعی با پولادگر 
مخالف بود اما حذف نشد

واکنش طلایی پارالمپیک به دعوت نشدن به کمیسیون ورزشکاران

خانلرخانی باید تشویق می شد اما برکنار شد
قرار بود که بعد از 

بازی های پارالمپیک 
مدال آوران 

استخدام شوند، 
برخی از ورزشکاران 
استخدام شدند اما 
برخی دیگر مشکل 

دارند.
 یکی از آن برخی خودم 

هستم. نه مشکل 
استخدام حل شده و نه 
مشکل پرداخت حقوق. 
قرار بود صندوق حمایت 

از قهرمانان حقوقی را 
پرداخت کند اما هنوز 

این کار انجام نشده 
است.
چرا؟

 ظاهراً باید وزیر دستور 
بدهد که هنوز این کار 

انجام نشده و مشکلات 
مالی ما پا برجاست. البته 

مبلغ زیادی پرداخت 
نمی شود؛ قرار بود یک 
میلیون و دویست هزار 
تومان حقوق بدهند که 

هنوز ندادند.

ZOOM

رضاعباسپور
روزنامه نگار

 zمصاحبه
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محمد حسین کریمی:

نقره نه، فقط دنبال طلای پاراآسیایی ام

محمدحســین کریمــی تنها شــناگر کــم بینا اعزامی بــه بازیهای پاراآســیایی 
هانگژو چین می گوید: »با تمرینات خوبی که در یکسال گذشته پشت سر 
گذاشــتم و بــا انگیــزه و روحیــه بالایــی که دارم تنهــا به قهرمانــی در بازیهای 
پاراآســیایی فکــر می کنــم. براســاس سیاســت کمیتــه پارالمپیــک شــانس 
کســب مــدال نقــره ایــن بازی ها را در صدمتر کرال ســینه و پشــت دارم. اما 

مــن بــه نقــره فکــر نمی کنم، فقــط دنبال طلا هســتم.«

علی سوادکوهی

غایب بزرگ اردوی تیم ملی کشتی آزاد

سوادکوهی مهم ترین چهره  غایب این دوره از اردوی تیم ملی کشتی آزاد است. 
غیبت علی سوادکوهی واکنش محسن کاوه مدیر تیم های ملی کشتی آزاد را در 
پی داشت و در این باره گفت: »علی سوادکوهی خودش اعلام کرده که در این 
اردو حضور نخواهد داشت. او در چند مرحله از اردوی تیم ملی حضور داشت 
و قرار است در کشتی آزاد جام تختی به روی تشک برود. سوادکوهی به یک 

استراحت کوتاه نیاز داشت اما تمرینات خود را دنبال می کند.«

آرش میراسماعیلی:

جودو با دو سهمیه به پاریس می رود

آرش میراســماعیلی رئیس فدراســیون جودو در خصوص کســب ســهمیه 
المپیک می گوید: »ما اگر بخواهیم برای کسب سهمیه ورودی به المپیک 
منتظر اتمام تعلیق جودوی ایران می شــدیم، کلاً باید قید ســهمیه المپیک 
را می زدیــم، بــه همیــن دلیل در جلســه ای که با رئیس فدراســیون جهانی و 
اتحادیه جودو آســیا داشــتیم در این خصوص مذاکراتی داشــتیم و رئیس 
فدراســیون جهانــی اعلام کرد ۲ ســهمیه »وایلد کارت« بــه ایران می دهد.«


